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                               CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 
 
 
   Nr.16758/20.06.2018 
 
 

 
PROCES VERBAL 

 
 

Încheiat astăzi  19.06.2018  la ședința ordinară a 
Consiliului Județean Constanța 

 
 
  Şedinţa ordinară a fost convocată de către Domnul Țuțuianu Marius Horia - 
Președinte al Consiliului Județean Constanța, astăzi 19.06.2018, ora 13.00,                      
în Sala ,,Remus Opreanu” din cadrul Palatului Administrativ – Consiliul Judeţean 
Constanţa, în conformitate cu prevederile art.94, alin.1 şi 3 din Legea  nr.215/2001,  
privind administraţia publică locală. 
  La sedinţă participă: Domnul Țuțuianu Marius Horia - Președinte al Consiliului 
Judeţean Constanţa, Domnul Palaz Claudiu-Iorga - Vicepreşedinte al Consiliului 
Judeţean Constanţa, Domnul Learciu Dumitru-Daniel - Vicepreşedinte al Consiliului 
Judeţean Constanţa, Doamna Belu Mariana - Secretarul Județului Constanța, consilieri 
judeţeni, managerii instituțiilor subordonate  Consiliului  Județean Constanța, 
directorii direcţiilor de specialitate din aparatul propriu al Consiliului Judeţean 
Constanţa. 
           De asemenea, în sală sunt prezenți reprezentanți mass media.  
           Lipsesc următorii consilieri județeni: doamna Bercaru Nicoleta, domnul 
Crușoveanu Marian, domnul Drăghici Cosmin Rareș, domnul Donțu Gheorghe, 
domnul Lămureanu Gheorghe, domnul Stanca Costel, domnul Zahariuc Florin 
Cristian.    
 

X 
 
Ordinea de zi:         
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării serviciului social cu cazare 

Adăpostul de Noapte pentru Oamenii Străzii şi aprobarea Regulamentului de 
Organizare şi Funcţionare al acestuia. 

           Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
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2. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării serviciului social cu cazare 
Locuinţe Protejate Topraisar Casa Albatros şi aprobarea Regulamentului de 
Organizare şi Funcţionare al acestuia. 

           Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia  
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării serviciului social cu cazare 
Locuinţe Protejate Lazu Casa Ionuţ şi aprobarea Regulamentului de Organizare şi 
Funcţionare al acestuia. 

              Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 
  

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării serviciului social cu cazare 
Locuinţe Protejate Lazu Casa Aurelia şi aprobarea Regulamentului de Organizare 
şi  Funcţionare al acestuia. 

              Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  
 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării serviciului social cu cazare Centrul 
de Recuperare şi Reabilitare Neuropsihiatrică Sf. Luca Negru Vodă şi aprobarea 
Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al acestuia. 

              Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 
  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea convenţiei de parteneriat între Consiliul 
Judeţean Constanţa, Direcţia Generală pentru Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Constanţa, Universitatea Ovidius din Constanţa – Facultatea de 
Psihologie şi Ştiinţele Educaţiei, Institutul pentru Educaţie şi Asistenţă Sociala            
(ITES) Brest – Franţa şi Asociaţia de Prietenie     Brest – Constanţa. 

              Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  
 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unui 
imobil din domeniul public al UAT Comuna Cogealac în domeniul public al UAT 
Judeţul Constanţa. 

               Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  

8. RETRAS. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei lunare de întreţinere 
datorate de beneficiarii, aparţinătorii, susţinătorii şi/sau de reprezentanţii legali ai 
acestora, pentru serviciile furnizate de Unitatea Medico-Socială Agigea, precum şi 
procedura de stabilire şi de încasare a contribuţiei lunare de întreţinere. 

               Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 
 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare 
pentru Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Agigea. 

              Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 
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10.  Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei, Statului de                                
Funcţii şi Regulamentul de Organizare şi Funcţionare ale Direcţiei Generale de 
Evidenţă a Persoanelor Constanţa, însoţită de referatele şi rapoartele de 
specialitate. 

                Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 
 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de servicii de  
asistare, consiliere şi reprezentare juridică a Direcţiei de Pază a Judeţului 
Constanţa şi împuternicirea conducerii D.P.J. pentru semnarea acestui contract. 

                Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 
 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Programului cu obiectivele şi            
lucrările de drumuri pentru anul 2018, finanţate din bugetul Consiliului Judeţean    
Constanţa. 

               Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  
 

13. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexelor nr.2 şi nr.3 la HCJC                             
nr. 288/28.11.2017 privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi 
Funcţionare, a  Organigramei şi Statului de funcţii pentru Regia Autonomă 
Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa, în reorganizare judiciară, in judicial 
reorganization, en    redressment. 

                Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  
 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “Reabilitarea energetică a  
clădirilor Centrului de Îngrijire şi Asistenţă Poarta Albă” şi a cheltuielilor legate 
de acesta.  

                Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  
 

15. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Constanţa 
nr. 12/2018 privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Constanţa nr. 
244/2017 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza SF/DALI 
aferenţi  proiectului Reabilitarea energetică a clădirilor Centrului de Îngrijire şi 
Asistenţă Poarta Albă. 

               Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  
 

16.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului Adiţional nr.2 la Acordul de  
Parteneriat încheiat între Unitatea Administrativ Teritorială Judeţul Constanţa şi 
Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa, pentru 
derularea Proiectului “Reabilitarea energetică a clădirilor Centrului de Îngrijire şi 
Asistenţă Poarta Albă". 

               Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  
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17. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli şi a 
Listei de Investiţii pe anul 2018, pentru Teatrul de Stat Constanţa. 

               Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  
 

18. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe anul 
2018, pentru Muzeul de Istorie Naţională şi Arheologie Constanţa. 

               Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  
 

19. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe anul 
2018, pentru Muzeul de Artă Constanţa. 

               Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  
 

20. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Programului de evenimente    
culturale pe anul 2018, pentru Centrul Cultural Judeţean Constanţa “Teodor T.  
Burada”. 

               Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  
 

21. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Protocolului de colaborare 
cu Direcţia Generală Anticorupţie în vederea implementării proiectului                 
„Gândesc, vorbesc şi acţionez pro-integritate”, aprobat prin HCJ Constanţa                                       
nr. 187/30.05.2018. 

               Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  
 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Analiză şi Acoperire a    
Riscurilor, al judeţului Constanţa. 

               Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  
 

23. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului judeţean şi a Listei de investiţii   
ale Judeţului Constanţa pe anul 2018. 

               Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.   
 

24.  Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului  
Judeţean Constanţa nr.4 din 29.01.2018 pentru aprobarea înfiinţării Serviciului 
Social de Zi, fără cazare, Centrul de Zi de Recuperare Cogealac, în subordinea 
D.G.A.S.P.C. Constanţa, aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare  
al acestuia, precum şi aprobarea convenţiei de asociere. 

               Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  
 

X 
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Dl.Țuțuianu Marius Horia: Bună ziua tuturor! O rog pe doamna Belu să facă 
prezența. 
Dna.Belu Mariana: Sunt prezenți 30 de consilieri județeni, ședința este legal 
constituită.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: După cum am stabilit, la fiecare ședință a Consiliului 
Județean vom asculta  Imnul Național al României.  
 Se intonează Imnul Național al României. 

Vă mulțumesc foarte mult! Astăzi pe ordinea de zi avem 23 de proiecte, un 
proiect retras, punctul nr. 8 și un proiect pe ordinea suplimentară.  

 Vă ascult, doamnă, cu mare drag. 
Dna.Ștefan Ana Maria: Bună ziua. Întrucât pe data de 17 iunie s-au împlinit 93 de 
ani de la moartea unuia dintre cei mai mari întemeietori ai ingineriei românești,  am să 
vă citesc astăzi un fragment intitulat "Sub semnul apelor, Anghel Saligny", autor 
Aurelia Lăpușan și Ștefan Lăpușan, din monografia "Drumuri în istorie", 1997,           
editura Mondograf. 

"Anghel Saligny s-a născut la 2 mai 1854  pe o vreme ploioasă care aproape a 
inundat hanul unde poposise familia în drum spre iarmaroc. Un potop care a ţinut 
câteva zile, astfel că micuţul nou născut a simţit din plin efectul apei. Aceasta 
pătrunsese în han şi patul pe care era aşezat copilul era să fie luat pe sus.  

 Academicianul Radu Voinea remarca: ”Era o prevestire că noul născut va avea 
de luptat, în viaţa lui, cu furia apelor. În lupta cu Prahova, Trotuş, Siret, Dunărea, 
Marea Neagră, el a ieşit, necontenit, victorios.”  

Mereu puţinii  biografi ai  inventatorului au legat această întîmplare de 
numeroasele poduri pe care acesta le-a construit peste multe râuri ale României. Și 
mai ales de podul de la Cernavodă, uriașa lui realizare inginerească care avea să 
uimească toată Europa. 

A murit în ziua de 17 iunie 1925. Inima lui, prea mare şi prea sensibilă pentru 
destinul omului, a încetat să bată. Guvernul a decis funeralii naţionale. Două zile mai 
târziu, pe 19 iunie,  din casa familiei Saligny, construită în 1895 după propriile schiţe, 
situată în Bucureşti, pe strada Basarabiei nr.15, a plecat un imens convoi de trăsuri şi 
puhoi de oameni. Erau de faţă patriarhul Miron Cristea, primul ministru Ion 
I.C.Brătianu, întregul guvern, din partea Academiei îl petreceau Nicolae Iorga, 
Gheorghe Ţiţeica, Grigore Antipa, I.Bianu. Nu lipseau inginerii cei mai mari ai 
României: Nicolae Vasilescu Karpen, Elie Radu, C.Buşilă, Vasile Istrati, Grigore 
Casimir, Niculae Teodorescu. Comandorul Koslinski îl reprezenta pe regele 
Ferdinand. Trupele de onoare de la mai multe regimente au dat onorurile. Şase ofiţeri 
purtau decoraţiile – Saligny. Primise în timpul vieţii toate decoraţiile române în gradul 
cel mai înalt de Mare Cruce, precum şi numeroase decoraţii străine. Panglicile carului 
mortuar erau ţinute de premierul Ion I.C.Brătianu, A.Văitoianu, O.Kiriacescu şi 
N.Ştefănescu, având alături câte un ofiţer din armata română. 
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A fost îngropat în cavoul familiei din Cimitirul Sf.Vineri, alături de fiica sa 
Eugenia, moartă cu doi ani înainte. 

Pe drum a început să plouă din senin. Ploaie caldă de vară. Omul își trăise viața 
sub semn de ape..." 

    
Dl. Țuțuianu Marius Horia: Mulțumim foarte frumos.  
           După cum spuneam, avem 23 de proiecte pe ordinea de zi, un proiect pe 
ordinea suplimentară, iar proiectul nr. 8 este retras.  

 Dau citire proiectului aflat pe ordinea suplimentară. 
- Cine este pentru ordinea de zi suplimentară? Abțineri? Împotrivă? Vă 

mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
           Supun la vot întreaga ordine de zi. 

- Cine este pentru întreaga ordine de zi? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 30 voturi pentru. 
 
 
Dl.Matei Bogdan Radu: Înainte de a trece mai departe. Am și eu o problemă. Primul 
punct al ordinii de zi ar trebui să fie aprobarea procesului verbal al ședinței 
precedente, dacă nu mă înșel. O tot omitem.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Nu neapărat. 
Dna.Belu Mariana: Am să vă răspund eu. 
Dl. Matei Bogdan Radu: Și spun asta pentru că întâmplător am verificat procesul 
verbal al ședinței din data de 27.04.2018, ședință în care a avut loc o discuție cu 
dumneavoastră, credeam noi productivă, după părerea noastră, grupul nostru cu 
dumneavoastră ca președinte.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Privitor la?  
Dl.Matei Bogdan Radu: La predarea Centrului Cultural pentru Tineret                       
"Jean Constantin" către Centrul Cultural Județean "Teodor T. Burada".  
           În acea ședință am avut o discuție în care ați fost de acord ca până la sfârșitul 
anului să avem un proiect de programe și să predăm înapoi acestei direcții nou 
înființate.  
            În procesul verbal nu apare. În procesul verbal este complet absentă această 
discuție. Și aveam impresia că a fost un amendament verbal.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: La ora actuală, la Centrul Cultural pentru Tineret                       
"Jean Constantin" se desfășoară proiecte, activități.  
Dl.Matei Bogdan Radu: Nu despre asta este vorba, ci despre faptul că am avut o 
discuție, un amendament verbal, cu care ați fost de acord, și care este absent din 
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procesul verbal. Ceea ce mi se pare lipsit de respect la adresa noastră, mi se pare că tot 
ce vorbim, aici este așa, în vânt. 
Dna.Belu Mariana: Aș vrea să răspund eu, pentru că dumneavoastră ridicați niște 
chestiuni de secretariat, dacă vreți.  
            Mi s-a părut că, a veni să citim un proces verbal de 30-40 de pagini, în 
condițiile în care în maxim 3-4 zile de la ședință, noi îl redactăm și îl punem pe site-ul 
instituției, este inutil. Dar, dacă doriți, nu este nici un fel de problemă, îl citim și îl 
supunem aprobării.  
             Faptul că nimeni nu a ridicat nici o obiecțiune vis-a-vis de ceea ce este scris în 
procesul verbal, dumneavoastră aveți dreptate, legea spune că întâi trebuie să îl 
aprobăm după care trecem la următorul subiect. Repet, mi s-a părut pierdere de timp 
să citesc 50 de pagini, dar o putem face. Sau îl punem pe masă și cine vrea vine și îl 
consultă. Oricum, el este pe site-ul Consiliului Județean. 
Dl.Matei Bogdan Radu: Este suficient dacă îl putem consulta. 
Dna.Belu Mariana: Problema pe care ați ridicat-o dumneavoastră, o să o verificăm 
împreună, eu și cu dumneavoastră, și dacă vreți cu tot consiliul.  
             Noi păstrăm la fiecare ședință, ședința înregistrată audio. Dacă cumva există 
vreun pasaj pe care dumneavoastră nu l-ați recunoscut, confruntăm martorul, adică 
înregistrarea făcută de reportofon cu procesul verbal. Noi păstrăm toate înregistrările. 
Toate înregistrările.  
Dl.Matei Bogdan Radu: Sugerați că ne amintim cu toții greșit? 
Dna.Belu Mariana: Nu, îl citim și dumneavoastră ne spuneți unde nu am scris. În 
același timp derulăm banda, și ne spuneți: uitați că aici am spus nu știu ce și 
dumneavoastră nu ați scris.  
Dl.Matei Bogdan Radu: Și facem asta săptamânal, sau cum?  
Dna.Belu Mariana: Nu, am înțeles că ați reclamat o situație. Eu am înțeles așa: că 
dumneavoastră ați reclamat o situație în care ați avut o intervenție în cadrul ședinței  
din data de 27.04.2018 și că acel pasaj nu se regăsește în procesul verbal.  
Dl.Matei Bogdan Radu: Nu o intervenție, ci o întreagă discuție.  
Dna.Belu Mariana: O întreagă discuție? Și spuneți că nu se regăsește în procesul 
verbal? Avem ca martor înregistrarea ședinței. Sunt în sală colegele mele de la 
secretariat. 
Dl.Matei Bogdan Radu: Nu am sugerat rea credință.  
Dl.Palaz Claudiu Iorga: Doamna Secretar încearcă să vă spună că nu e de rea  
credință și că procesul verbal se poate completa. Doamna Secretar este de bună 
credință, asta garantăm.  
Dna.Belu Mariana: Mă îndoiesc pentru că eu știu că colegele mele transcriu                
absolut tot ceea ce este pe bandă. Absolut tot. Dar verificăm, nu este nici un fel de 
problemă. Și vă promit că data viitoare îl aduc, îl supunem la vot, și dacă vreți îl și 
citim. Nu este nici un fel de problemă. Nu avem nimic de ascuns.   
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Veți confrunta cu doamna Belu. 
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Dl.Matei Bogdan Radu: Problema este că era vorba despre un amendament cu care 
ați fost de acord.  
Dna.Belu Mariana: Cum?  
Dl.Matei Bogdan Radu: Era vorba despre un amendament cu care a fost de acord 
domnul președinte.  
Dl.Palaz Claudiu Iorga:  Este vorba despre un amendament care a fost supus la vot 
în Consiliu și să înțeleg că a ieșit altfel ședința? Sau doar o discuție?  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Nu, doar o discuție.  
Dl.Matei Bogdan Radu: Nu, a fost discutat.  
Dl.Palaz Claudiu Iorga: Ok, se modifică. Ca să înțeleagă presa. Că dacă spuneți 
amendament, reiese că a fost votat și nu a fost trecut.  
Dna.Belu Mariana: Da, eu am înțeles. Nu vă regăsiți anumite cuvinte pe care le-ați 
spus. Sau anumite discuții, nu? Nici o problemă. Deci, în orice zi vă aștept, ne uităm  
pe bandă, și derulăm până când le găsim. Nu este nici un fel de problemă, o rezolvăm. 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Poate s-au sărit cele trei cuvinte ale dumneavoastră, cine 
știe?   
Dl.Matei Bogdan Radu: Nu, era un acord verbal. 
Dna.Belu Mariana: Să înțeleg că era un acord verbal și nu s-a pus în aplicare până              
la această dată? Păi atunci, stați puțin, nu mai ține de înregistrare, ci de cel care nu l-a 
pus în aplicare.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Doamna Belu, era o discuție pe care am avut-o, ca până 
la sfârșitul anului să se facă un plan de evenimente. 
Dna.Belu Mariana: Atunci, mă scuzați, nu este vina colegelor noastre că nu știu ce           
nu s-a pus în aplicare. Am crezut că vă referiți la fidelitatea discuțiilor. Ele sunt               
întru totul acolo.  
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării serviciului social cu cazare 

Adăpostul de Noapte pentru Oamenii Străzii şi aprobarea Regulamentului de 
Organizare şi Funcţionare al acestuia. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 
 
 

      Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării serviciului social cu cazare 

Locuinţe Protejate Topraisar Casa Albatros şi aprobarea Regulamentului de 
Organizare şi Funcţionare al acestuia. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Mulțumesc. 
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Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 
 
 

      Dl.Țuțuianu Marius Horia:      
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării serviciului social cu cazare 

Locuinţe Protejate Lazu Casa Ionuţ şi aprobarea Regulamentului de Organizare şi 
Funcţionare al acestuia. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 

 
 
          Dl.Țuțuianu Marius Horia:      

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării serviciului social cu cazare 
Locuinţe Protejate Lazu Casa Aurelia şi aprobarea Regulamentului de Organizare 
şi  Funcţionare al acestuia. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 
 
 

         Dl.Țuțuianu Marius Horia:      
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării serviciului social cu cazare Centrul 

de Recuperare şi Reabilitare Neuropsihiatrică Sf. Luca Negru Vodă şi aprobarea 
Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al acestuia. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 

 
         Dl.Țuțuianu Marius Horia:       

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea convenţiei de parteneriat între Consiliul 
Judeţean Constanţa, Direcţia Generală pentru Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Constanţa, Universitatea Ovidius din Constanţa – Facultatea de 
Psihologie şi Ştiinţele Educaţiei, Institutul pentru Educaţie şi Asistenţă Socială            
(ITES) Brest – Franţa şi Asociaţia de Prietenie  Brest – Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 

 
 

          Dl.Țuțuianu Marius Horia:       
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unui 

imobil din domeniul public al UAT Comuna Cogealac în domeniul public al UAT 
Judeţul Constanţa. 
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- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: Îmi cer scuze, cred că nu l-am pus pe domnul Enescu care a venit 
în sală, suntem 31 de consilieri.  
Dl. Palaz Claudiu Iorga: E de la început. A zis "prezent". 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Nu, l-ați trecut, doamna Belu.  
Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu, a zis 28. 
Dna.Belu Mariana: Nu, 28 pentru și 2 abțineri. Sunt 7 consilieri absenți, 4 consilieri 
de la PNL și 3 consilieri de la PSD. 30 de consilieri prezenți.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Sunt 30 de consilieri prezenți, este bine.  
 
 

          Dl.Țuțuianu Marius Horia: Proiectul nr.8 este retras.  
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare 

pentru Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Agigea. 
- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 
 

           
Dl.Țuțuianu Marius Horia:       
10.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei, Statului de                                 

Funcţii şi Regulamentul de Organizare şi Funcţionare ale Direcţiei Generale de 
Evidenţă a Persoanelor Constanţa, însoţită de referatele şi rapoartele de 
specialitate. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 

 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia:                 
11.Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui contract de servicii de  

asistare, consiliere şi reprezentare juridică a Direcţiei de Pază a Judeţului 
Constanţa şi împuternicirea conducerii D.P.J. pentru semnarea acestui contract. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 17 voturi pentru și 13 abțineri. PNL-ul, 11 consilieri prezenți 
plus 2 consilieri de la ALDE. Domnul Learciu este pentru, l-am întrebat personal. 
 

             
          Dl.Țuțuianu Marius Horia:       

12.Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Programului cu obiectivele şi             
lucrările de drumuri pentru anul 2018, finanţate din bugetul Consiliului Judeţean    
Constanţa. 
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- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 
 
 

         Dl.Țuțuianu Marius Horia:  
13.Proiect de hotărâre privind modificarea Anexelor nr.2 şi nr.3 la HCJC                    

nr.288/28.11.2017, privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi 
Funcţionare, a Organigramei şi Statului de funcţii pentru Regia Autonomă 
Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa, în reorganizare judiciară, in judicial 
reorganization, en  redressment. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
14.Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “Reabilitarea energetică a  

clădirilor Centrului de Îngrijire şi Asistenţă Poarta Albă” şi a cheltuielilor legate 
de acesta.  

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 
 

 
  Dl.Țuțuianu Marius Horia:       

15. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Constanţa              
nr.12/2018 privind modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Constanţa                       
nr.244/2017 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza SF/DALI 
aferenţi  proiectului "Reabilitarea energetică a clădirilor Centrului de Îngrijire şi 
Asistenţă Poarta Albă". 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului Adiţional nr.2 la Acordul de  

Parteneriat încheiat între Unitatea Administrativ Teritorială - Judeţul Constanţa şi 
Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa, pentru 
derularea Proiectului “Reabilitarea energetică a clădirilor Centrului de Îngrijire şi 
Asistenţă Poarta Albă". 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 
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Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
17. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli şi a 

Listei de Investiţii pe anul 2018, pentru Teatrul de Stat Constanţa. 
- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 
 
 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
18. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe anul 

2018, pentru Muzeul de Istorie Naţională şi Arheologie Constanţa. 
- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
19. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de Venituri şi Cheltuieli pe anul 

2018, pentru Muzeul de Artă Constanţa. 
- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 
 
 

          Dl.Țuțuianu Marius Horia:   
20. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Programului de evenimente 

culturale pe anul 2018, pentru Centrul Cultural Judeţean Constanţa “Teodor T. 
Burada”. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
21. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Protocolului de colaborare 

cu Direcţia Generală Anticorupţie în vederea implementării proiectului                 
„Gândesc, vorbesc şi acţionez pro-integritate”, aprobat prin HCJ Constanţa                                       
nr.187/30.05.2018. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 
Dl.Palaz Claudiu Iorga: De curiozitate, cei de la ALDE, nici cu colaborarea cu 
D.N.A.-ul nu sunteți de acord?  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Nu este vorba despre colaborarea cu D.N.A.-ul, ci cu 
D.G.A.-ul. 
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Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
22. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de Analiză şi Acoperire a 

Riscurilor, al judeţului Constanţa. 
- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 
 
 

          Dl.Țuțuianu Marius Horia:  
23. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului judeţean şi a Listei de investiţii 

ale Judeţului Constanţa, pe anul 2018. 
- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: 
24. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului  

Judeţean Constanţa nr.4 din 29.01.2018 pentru aprobarea înfiinţării Serviciului 
Social de Zi, fără cazare, Centrul de Zi de Recuperare Cogealac, în subordinea 
D.G.A.S.P.C. Constanţa, aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare  
al acestuia, precum şi aprobarea convenţiei de asociere. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
Dna.Belu Mariana: 28 voturi pentru și 2 abțineri. 
 
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Doamna Petrachi Mihaela, veniți puțin, vă rog frumos. 
        Nu aș vrea să încheiem ședința. După cum știți, la Teatrul pentru Copii și Tineret 
"Căluțul de Mare" s-a desfășurat concursul și o să-l rog pe domnul director să se 
prezinte și să ne spună cum va vedea situația în perioada următoare.  
        Doamna Petrachi, vă rog să îmi spuneți cum s-au desfășurat ostilitățile la vremea 
respectivă și cine a câștigat concursul.   
Dna.Petrachi Mihaela: Bună ziua tuturor, în primul rând.  
          După cum știți, domnul Lică Gherghilescu și-a înaintat demisia de la sfârșitul 
anului trecut, deși nu i se terminase încă Contractul de Management. Am numit un 
director, un manager interimar. La momentul respectiv aș fi vrut să o cunoașteți pe 
doamna Șerbănescu Atena care era directorul adjunct al Teatrului pentru Copii și 
Tineret "Căluțul de Mare".     
          În acest timp noi am organizat prima sesiune, dacă vreți, a concursului pentru 
postul de manager. Nu s-a prezentat nimeni și am reluat procedura. 
         A expirat între timp și contractul doamnei Atena Șerbănescu și, la insistențele 
mele și ale conducerii, l-am numit din nou pe domnul Lică Gherghilescu care, în 
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momentul de față, este încă manager interimar la Teatrul pentru Copii și Tineret 
"Căluțul de Mare". 
          Am desfășurat concursul la care am avut depus un singur dosar, cel al domnului 
Stan Romică. Recunosc că îl cunosc personal de foarte mulți ani. A fost manager la 
Centrul Cultural din Ovidiu, deci al unei instituții de cultură. Și, cât am putut, l-am și 
încurajat să vină, mai ales pentru că nu s-a prezentat nimeni la primul concurs.  
          S-a prezentat, a câștigat, cu o comisie formată din specialiști independenți: 
managerul Teatrului din Craiova, și unul din managerii Teatrului "Excelsior" din 
București, dacă nu mă înșel. Și, iată-l aici, alături de dumneavoastră, pentru a se 
prezenta, pentru a-l cunoaște, pentru a-i ura succes. Să vedem ce va face mai departe.  
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule director, vă rog frumos să vă prezentați.  
           Înainte de a vă prezenta, v-am explicat modul meu de lucru, aștept randament  
de la dumneavoastră, am avut o discuție în birou acum câteva zile. Până la șfârșitul 
anului aștept să văd ceea ce puteți face și cât de bine puteți gestiona lucrurile.  
          Vă spun în fața plenului Consiliului Județean, că dacă lucrurile nu vor fi 
conforme până la sfârșitul anului, tot în fața plenului Consiliului Județean, vom 
discuta în alte condiții. Clar? 
Dl.Stan Romică: Vă mulțumesc pentru încrederea acordată. Într-adevăr am avut o 
discuție săptămâna trecută.  
            Ideea este că proiectul pe care eu l-am depus și cu care am câștigat Concursul 
de Management este un proiect care, probabil își va începe activitatea abia din anul 
2019, în condițiile în care anul acesta programul de activitate și proiectele au fost deja 
aprobate și votate odată cu bugetul pe anul 2018. Abia în anul 2019, după cum ați spus 
și dumneavoastră, o să vedeți cum se vor schimba lucrurile în conducerea și în 
întreaga activitate a Teatrului pentru Copii și Tineret "Căluțul de Mare". 
            Pot să vă spun despre mine că am 55 de ani, am fost manager la Centrul 
Cultural Ovidiu din anul 2000 până în prezent. Instituția a fost transformată într-un 
compartiment în cadrul Consiliului Local Ovidiu.  
            Am participat la acest concurs pentru managementul Teatrului pentru Copii și 
Tineret, cunosc activitatea acestui teatru, am colaborat cu această instituție de cultură, 
am avut multe activități comune, cunosc echipa de acolo și sper ca împreună cu 
Consiliul de Administrație și cu Consiliul Artistic să facem împreună o echipă care să 
ridice prestigiul Teatrului pentru Copii și Tineret "Căluțul de Mare" Constanța la 
nivelul întregii activități culturale din județul Constanța.   
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc, domnule director, domnule manager, de 
fapt. Vă urez succes, și să vedem programul dumneavoastră de activități până la 
sfârșitul anului.  
           Înainte de a închide ședința o să o rog pe doamna Mirela Pană să vă adreseze 
câteva cuvinte și să vă facă și o invitație. Doamna Mirela Pană are un tricou cu un 
mesaj foarte elocvent, se observă și pe spate, și pe față unde vrei să ne inviți.  
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Dna. Mirela Pană: Bună ziua doamnelor, bună ziua domnilor, stimate doamne, 
stimați domni.  
            Numele meu este Mirela Pană, sunt directorul artistic al Teatrului de Stat 
Constanța, și asta îmi ocupă tot timpul.   
           Am venit în fața dumneavoastră pentru a vă mulțumi. Întreaga echipă a 
Teatrului de Stat Constanța, artiștii orașului dumneavoastră vă mulțumesc pentru 
susținere, pentru faptul că ne sunteți aproape, și că ne sprijiniți în realizarea 
proiectelor culturale ale orașului nostru. Mulțumesc dumneavoastră, stimați domni 
care vă gândiți și de fiecare dată aveți grijă de noi. Fără a face promisiuni deșarte 
căutăm, prin ceea ce realizăm, să reușim ca în Constanța, ca în județul Constanța, să 
apară evenimente culturale care vor determina un turism cultural aici.  
            Mai mult decât atât, luptăm și vă promitem, domnule președinte și 
dumneavoastră, domnilor consilieri, că vom face tot ce ne stă în putință ca actori,  
artiști ai acestui oraș, să ridicăm nivelul cultural al orașului și să reușim să                 
candidăm pentru Capitală Culturală Europeană în anii ce vor urma.  
           Pentru asta avem nevoie de sprijinul dumneavoastră, avem nevoie și să ne 
atrageți atenția când lucrurile nu sunt puse la punct.  
           Prezența mea aici a fost determinată de evenimentul care va avea loc începând 
de mâine, 20 iunie și până pe 27 iunie inclusiv. Aici, în orașul nostru, se va desfășura 
Festivalul Internațional de Teatru "Miturile Cetății."  
          Este un festival la a treia ediție, este un festival care continuă o tradiție începută 
cu aproape 30 de ani în urmă de artiștii importanți ai orașului nostru, care mulți dintre 
ei nu mai sunt printre noi.  
          Este un festival pornit de către Silviu Purcărete. Pentru cei care știu, 
însemnătatea lui este colosală, și ca atare, noi, generația noastră, am considerat că 
trebuie să continuăm această tradiție. A treia ediție a Festivalului nostru se desfășoară 
în 5 locații.  
           Avem sala Teatrului de Stat, fosta sală "Fantasio", acolo se vor desfășura o 
serie de 8 spectacole, seară de seară. Avem Piața Ovidiu în aer liber, începând cu ora 
21.30, veți putea vedea spectacole de mare importanță în momentul acesta pentru 
oamenii de teatru și nu numai, pentru cunoscători, pentru publicul larg. În fața 
Casinoului din orașul Constanța avem o trupă din Italia, care va juca. La Termele 
Romane se va juca "Antigona", un spectacol adus de Teatrul din Pitești. Teatrul pentru 
Copii și Tineret "Căluțul de Mare", care ne este partener, va găzdui câteva dintre 
spectacole.  
           Mulțumim Centrului Cultural Județean "Teodor T. Burada" pentru sprijinul 
acordat în toate întâmplările noastre.  
           Ne-am bucurat că am putut realiza "Ziua Iei" pe data de 24 iunie, împreună cu 
Muzeul de Etnografie și Folclor. 
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           De asemenea, vor fi colocvii importante despre teatru, vor veni invitați speciali, 
regizori, cronicari, selecționeri de spectacole. Va fi prezent aici, la Constanța, domnul 
Ion Caramitru, venind cu un spectacol de la Teatrul Național din București.  
           Încercăm să facem toate conexiunile cu cei mai importanți oameni de cultură 
din această țară, tocmai pentru a ridica nivelul cultural al orașului nostru.  
          Toate aceste informații, eu am venit ca Moș Crăciun, v-am adus câteva 
informații și daruri, pe măsura puterii noastre și fără a face exces de zel. Aici am 
programul festivalului, vi-l voi oferi tututror. Vă așteptăm cu drag!  
          Intrarea la festival, pentru că trebuie să facem și venituri, că așa este potrivit, 
intrarea în sălile de spectacol de la teatru va fi cu bilet, deci va fi cu plată, dar în 
celelalte spații intrarea va fi gratuită.  
           Încă o dată vă mulțumesc în numele echipei Teatrului de Stat, și în numele 
actorilor teatrului nostru, pentru tot sprijinul și pentru faptul că înțelegeți că la noi aici 
în oraș și în județ este nevoie de cultură. Vă mulțumesc frumos!  
 
Dl.Țuțuianu Marius Horia: Felicitări, doamna Mirela Pană. Felicitări întregii echipe 
de la Teatrul de Stat pentru realizarea acestui proiect și vă propun, dragi colegi, ca pe 
data de 24 iunie să mergem împreună acolo îmbrăcați în costume tradiționale 
românești, în ziua iei, cum ai zis Mirela, da? 
             Uite, îți promit că vom încerca cu toții să venim pe 24 iunie îmbrăcați în 
costume tradiționale. Vă mulțumesc foarte mult, declar ședința închisă!  
 
 

X 
 

Președinte, 
Țuțuianu Marius Horia 

 

 

                Secretar al Județului,  

   Belu Mariana                    

 

                                                                                                         Întocmit,  

                                                                                                        Pîrvu Lidia 


